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Vragen van het lid Buitenweg (GroenLinks) aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid over de registratie van incidenten met vuurwapens (ingezonden 
9 oktober 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht dat er geen cijfers beschikbaar zijn over incidenten met 
vuurwapens?1 Zo ja, klopt dit bericht? 

Vraag 2
Klopt het dat de registratie van vuurwapenincidenten altijd al gebrekkig is 
geweest en dat de vorming van de Nationale politie niet aan een betere 
registratie heeft bijgedragen? Zo ja, waardoor is dit veroorzaakt en bent u 
bereid om hier zo snel mogelijk verandering in te brengen? 

Vraag 3
Welke concrete acties neemt u zich voor om de verspreiding van (vuur)wa-
pens onder scholieren te bestrijden?

1 «Hoe komen scholieren aan wapens?», De Volkskrant 24 september 2018.
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